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Po roz ostatni w tej kadencji Rady Miasto Wloclawek i zgodnie z moimi

wczeiniejszymi z lat ubieglych wnioskami, interpelacjomi ,pismami itp oroz Pana

deklarocjach zawartych w pismach:

z dnia L3 wrzeinia 2021r znok 1.0003.64.2021 UID:832029,
z dnia 7 paidziernika 2027r znak 1.RN1.7077.6.97.2027,

z dnia 9 wrzeinia 2022 r znak 1.0003.46.2022 UID:962477,
z dnia 27 wrzeinia 2023 r znak 1.PPD.70L1..8.L.2023 ,

proszQ o powiadomienie mieszkohc6w kiedy rozpocznie siq w tym roku" ,,Przebudowa -
modernizocja chodniko w ciqgu ulicy Brdowskiej prawo strono od ulicy Wiejskiej do ul,
Lanieszczyzna i dalej do ul. Planty 1".

Po roz ostotni przypomnQ Ponu Prezydentowi, ie w tej sprawie mieszkoficy ztoiyli w dniu

17.07.2020 PEWCJE do Rody Miasta Wloclawek. Komisjo Skarg i Petycji ktirej jestem

czlonkiem w dniu 21.08.2020 r pozytywnie ustosunkowala siq niniejszej PETYC|I uznajqc

proibq mieszkaficowi o przebudowq chodnika w ciqgu ul. Brdowskiej za jak najbardziej

slusznq.

Jak informowalem wczeSniej Pana Prezydenta r6wniei w/w zodonie zglaszane bylo przez

mieszkaric6w od 2077 roku podczas koidego spotkania Pona Prezydenta z mieszkahcami

Osiedla Poludnie. R6wniei na dyiuroch radnych mieszkoricy prosili o przebudowq chodnika

ul. Brdowskiej. W tej sprowie jest liczna korespondencja mowiqco o koniecznoici realizacji

w/w zadania w kt6rej to sklodal Pan deklaracje, ie uwzglqdni Pan proibq mieszkartc6w

podczas oprocowywonia budietu finansowego miasta .Proszq by Pon dotrzymol slowa !

Poniewoi od kilku lot jak mnie mieszkartcy poprosili o pomoc w budowie chodniko ul.

Brdowskiei zabiegam ,monituje, piszq interpelacje, zgloszam na Sesji Rady Miasto
Wloclawek, rozmawiolem z Panem Prezydentem , skladom co roku wnioski do budietu o
realizacie i tak dolej jest Pan nieustqpliwy i gluchy no moje proiby i proiby mieszkoric6w w
sprowie w/w chodniko,

Koficzqc po raz ostotni w tej kodencji Rady Miasto Wloclawek proszq o ostateczne
stanowisko w tei sprowie czy i kiedy w bieiqcym roku bqdzie przebudowany chodnik ul.

Brdawskiej tak jak mi obiecsno.
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